
  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Vážení přátelé, 
 
Protože jsme na konci našeho čtyřletého volebního období, dovolte mi alespoň částečnou 
rekapitulaci činnosti a práce obecního úřadu. 

Jako první bych zmínil naši snahu o rozvoj školy a školky. Naše podpora ZŠ a MŠ je 
patrná a také do budoucna by měla být pro nové zastupitelstvo jasnou prioritou. Škola i 
díky dotaci dostala nové dětské hřiště, nové zařízení, nový zdroj tepla, zateplení půdního 
prostoru a výmalby interiéru. V současné době jsme zažádali o navýšení kapacit dětí v 
mateřské škole. Jsem moc rád, že rodiče mají důvěru v naší školu, což je jednoznačně 
výsledek dobré práce celého kolektivu školy pod vedením ředitelky Mgr. Hany Žemličkové. 



Další oblastí, které jsme se věnovali, bylo zvelebování našich obcí. Snažili jsme se 
zlepšit vzhled obcí a opravovat obecní majetek. Již od začátku jsme se soustředili na 
zkrášlení veřejných prostranství a návsí. Je připraven projekt na další etapu úpravy návsí v 
Bezvěrově a ve Vlkošově. 

To co nás trápilo již od začátku volebního období, byl stav silnic. Vyvolali jsme tedy 
několik jednání na SÚS Plzeňského kraje. Osobně se k nám přijel podívat tehdejší hejtman 
Václav Šlajs. Jednání dopadlo úspěšně a konečně se do oprav silnic v našem katastru 
začalo více investovat. 
I my jsme se snažili v rámci finančních možností postupně opravovat obecní komunikace. 
Podařilo se opravit místní komunikaci v obci Chudeč, Světec, Buč a Služetín. 
Jednou z nejvýznamnějších investic byl průtah 1/20 Bezvěrov. Vybudování nových 
chodníků, veřejného osvětlení v průtahu a právě dokončená rekonstrukce domu č.p.121 
významně přispěla ke zlepšení vzhledu obce Bezvěrov. 
Byl vyčištěn rybník na Chudči, v Bezvěrově a Služetíně. 
Řešili jsme technický stav obecní dodávky a hasičské cisterny. Po několika jednáních byla z 
HZS Plzeňského kraje pro SDH Bezvěrov bezplatně převedena Tatra 815. 
Pro potřeby obce byla zakoupena zánovní dodávka Fiat Ducato.  

Věnovali jsme se zázemí pro hasiče – hasičským zbrojnicím. Byla opravena 
„hasičárna“ ve Vlkošově, v Bezvěrově byla vyměněna garážová vrata a v Dolní Jamné byl 
připojen vodovod a vyměněna okna. V Buči byla postavena „hasičárna“ nová. 

 
Velice důležitou částí naší práce je bytové hospodářství. Číslům a detailům se 

věnujeme na dalších stránkách. Nicméně naše snaha byla, aby se vybrané peníze na 
nájmech vracely zpět do údržby a oprav bytových domů. Realizovala se rekonstrukce 18 
bytů v bytových domech č.p.136-141 a začalo se s rekonstrukcí bytových jader ve starších 
bytových domech. Je podána žádost o kolaudaci na opravený bytový dům na křižovatce 
č.p.121. 
Byli jsme úspěšní v jednání o snížení úrokové sazby úvěru na rekonstrukci nástaveb. Ročně 
splácíme 843.410,-Kč a celkový dluh k dnešnímu dni činí 11.839.806,-Kč. Další prioritou 
tedy bylo dále nezadlužovat náš rozpočet. Po celé volební období jsme se snažili účelně 
využívat finance, které jsme měli v rozpočtu a navíc získávat, a řekl bych úspěšně, účelové 
dotace. I díky dotacím jsme mohli ušetřené prostředky rozpočtu použít i na jiné potřebné 
věci. Průměrné roční zhodnocení majetku obce za tři účetní období činí 5,5 mil. Kč. 

V současné době máme schválené dotace na zateplení, výměnu oken a tepelného 
zdroje OÚ ve výši 1.200.000,-Kč. Na pořízení víceúčelového stroje 1.708.441,-Kč. Na 
rekonstrukci domu č.p.77 Bezvěrov 1.718.717,-Kč. 
Již dříve se podařilo získat dotace na chodníky v Bezvěrově 1.109.112,-Kč, na veřejné 
osvětlení 400.000,-Kč, na opravu kapličky 194.598,-Kč, na opravu márnice a hřbitovní zdi v 
Dolní Jamné 488.765,-Kč, na objekt po požáru 250.000,-Kč, na opravu garáží (právě 
probíhá rekonstrukce) 375.000,-Kč, na výměnu vrat garáží v bytových domech č.p.128-131 
ve výši 300.000,-Kč, na sluneční hodiny 70.000,-Kč, na dětské hřiště 282.228,-Kč, na 
zaměstnance OÚ za uplynulé čtyřleté období ve výši 1.975.491,-Kč, na hasiče 62.800,-Kč a  
na obecní lesy 115.200,-Kč. 
 



Investovali jsme do nákupu pozemků, převážně od Státního statku Jeneč za více než 
500.000,-Kč. Žádali jsme o bezúplatné převody pozemků od Pozemkového úřadu bezmála 
14 000 m2. 
Konečně se podařilo přimět Pozemkový úřad k demolici bývalé sušky v Bezvěrově. 
V uplynulém období se také podařilo vydat a získat několik důležitých dokumentů, které 
jsou potřebné pro rozvoj obcí. Jako jeden z nejdůležitějších bych zmínil Kanalizační řád, 
pasport kanalizace a povolení s vypouštěním odpadních vod, dále objemný dokument 
Změna Územního Plánu č.2, který řeší rozvoj obce, především pozemky pro výstavbu 
rodinných domů a jiné rozvojové plochy, Rozvojový plán obce, Pasport místních 
komunikací. 
 

Celkově bych toto volební období hodnotil jako úspěšné a to především díky 
výborné spolupráci a konstruktivnímu jednání zastupitelů obce a chtěl bych jim touto 
cestou poděkovat. 
Děkuji také zaměstnancům školy, zastoupené paní ředitelkou Žemličkovou, za jejich práci 
a také za spolupráci při různých akcích pořádaných obecním úřadem, pracovníkům OÚ, 
kteří pečovali o vzhled obcí a Vám všem, kteří jste se jakkoliv podíleli a přispěli k rozvoji, 
úspěchům a prezentaci našich obcí. 
                                                                                                                        Jan Matoušek, starosta 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

… hasičská zbrojnice Vlkošov před a po opravě 



Zprávičky z naší školičky__________________________________________________ 

Letošní nový školní rok jsme zahájili 3. září 2018 s osmnácti školáky a dvaceti mateřáky. Pan 
starosta tradičně pasoval pět prvňáčků, popřál všem žákům mnoho úspěchů a hodné paní učitelky. Paní 
ředitelka informovala rodiče a žáky o pokračování v projektu „Sousední světy“, projektu „Šablony 22“ a 
projektu „Les ve škole – škola v lese“.  

Do školy jsme pořídili spoustu nových pomůcek, včetně nových učebnic a pracovních sešitů. Jako 
každý rok mají žáci vybavení pracovních učebnic, sešitů, potřeb k výtvarné a pracovní výchově zdarma.  
Do konce kalendářního roku nás čeká několik akcí, o kterých pravidelně informujeme na stránkách školy.  
12. září proběhla zahajovací schůzka pro rodiče žáků základní školy.     
24. září naší školu navštíví divadlo Letadlo s pohádkou V korunách stromů.  
Během září a října nás čeká návštěva žáků a pedagogů ze ZŠ a MŠ Nečtiny, pro které připravujeme 
sportovní a zábavné hry. 
1.října zahájíme zájmové kroužky, kde se děti mohou těšit na kroužek vaření, výuku hry na flétnu a další. 
Tyto kroužky jsou vedeny pro  děti zcela zdarma. 
Během října nás čeká lampiónový průvod, spaní ve škole, vítání občánků a vystoupení k výročí. 
V listopadu se těšíme na pečení svatomartinských rohlíčků a svatomartinský průvod.  
20. listopadu nás čeká vánoční fotoateliér. Během listopadu bychom také chtěli navštívit místní knihovnu. 
S příchodem měsíce listopad je spojeno nacvičování na vystoupení u vánočního stromu.  
V prosinci pak chystáme vánoční dílničky a besedu s panem policistou. Kalendářní rok ukončíme vánoční 
besídkou.  
 

Závěrem bych chtěla poděkovat našemu panu starostovi, místostarostovi a obecním zastupitelům 
za pořízení a obnovu sociálního zařízení, vybavení jídelny novým nábytkem, zakoupení nových 
didaktických pomůcek a vybavení mateřské školy matracemi.  
 
Podrobné a aktuální informace o ZŠ a MŠ Bezvěrov najdete na našich webových stránkách 
http://www.bezvaskolawebsnadno.cz/.  Fotografie z akcí pak na stránkách 
http://skolabezverov.rajce.idnes.cz/.  
                                                                     Za kolektiv ZŠ a MŠ Bezvěrov Mgr. H. Žemličková – ředitelka školy.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

… vystoupení žáků ZŠ Bezvěrov, muzikál Šípková Růženka 



Bytové hospodářství                                                             . 

Jak již bylo zmíněno v předchozím příspěvku, jednou z našich priorit v končícím období byla 
starost o domy ve vlastnictví obce. Proto bychom vám chtěli přiblížit, o jaké peníze v bytovém 
hospodaření jde. 

Obec vlastní celkem 89 bytů, ze kterých je příjem z nájmů (zhruba) méně než 2 mil. Kč za rok. Pro 
jistotu zdůrazněme, že zmíněný příjem je bez záloh na služby, které se každý rok vyúčtovávají. 

Peníze z nájmu byly použity na pokrytí nákladů spojených s bytovým hospodářstvím, na údržbu a 
opravy domů. 
V tabulce můžete vidět přehled výdajů v jednotlivých letech. Ve výdajích jsou zahrnuty pouze výdaje 
spojené s bytovými domy. 

 

 

Kromě průběžných oprav a výměny zastaralého zařízení bytů jsme investovali do zvýšení / 
zlepšení tepelných ztrát domů. V domech 128-131, byly vyměněny vrata garáží a dveře bočních vstupů, 
ale hlavně také stropy těchto domů. V domech 136-141 byla „doosazena“ nová okna ve společných 
prostorech. Jedna z dalších velkých oprav byla výměna hlavních rozvodů teplé vody. 

V loňském roce se začalo s rekonstrukcemi bytových jader. Jako první je nutné zaměřit se na 
bytové domy 128-131. 

Jaroslav Rada 

 
Hospodaření obce                                                   . 
1) Rozpočet obce byl ve všech čtyřech letech schválen jako vyrovnaný. K financování se využívaly jednak 
zdroje rozpočtu, částečné zapojení peněz z účtů a také dotace. Také díky dotacím se navyšovaly 
možnosti financování jiných akcí z rozpočtu obce. 
Tabulka ukazuje přehled stavu účtů od začátku volebního období dodnes: 

 

 

 

2) Dotační tituly byly vybírány dle potřeb obce a pro „dofinancování“ podílů obce se vždy využili 
prostředky obce. Nebyly využity žádné úvěry. 
V tabulce jsou příjmy dotací, které byly použité na rozvoj obcí, školy, lesa a na VPP. Dotační tituly jsou 
zmíněny starostou, kde jsou také zmíněny přiznané dotace pro rok 2018, které zatím nejsou součástí 
tohoto přehledu. 

 

 

3)Výše byl také již zmíněn stav úvěrů. Pro hospodaření obce je výše úvěrů důležitý parametr, v tabulce 
můžete vidět současný stav. 
 

 

Jaroslav Rada 



Kulturní okénko                                                   . 

Poděkování za kulturní komisy. 
Končí nám volební období 2014 - 2018.  

Čekají nás nové volby a já bych touto cestou chtěla poděkovat všem za podporu a spolupráci, 
kteří ve svém osobním volnu podali pomocnou ruku při zajišťování a organizování kulturních, 
sportovních a dobročinných akcích. 

Také děkuji Vám, vážení spoluobčané za podporu, kterou jste prokázali tím, že jste se našich akcí 
zúčastnili, jako bylo každoroční setkání žen, při oslavě MDŽ, vítání občánků, setkání u příležitosti oslav 
osvobození s konvojem military nadšenců, pravidelné setkání seniorů, Bezvěrovská pouť, královské jízdy 
pionýrů, kozích dechů a jiných úžasných retro strojů, lampionové průvody, vánoční zpívání pod 
stromečkem, fotbalová utkání, hasičské závody, myslivecké střelby a hony. 

Děkuji základní a mateřské škole, za všechna vystoupení, která si pro nás na tyto akce připravili. 
Přeji všem ze srdce pevné zdraví a pohodu v dalších letech. 
            Děkuji Jana Petrů 

 
 
Půlrok v obrazech                                                                                                           . 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

… oslavy osvobození – Military konvoj … střelecký den 

… setkání seniorů 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

… Den dětí 

… pouťový turnaj 
… vyčištěný rybník ve Služetíně 

… pomníky 

… U Sumečka 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Plánované kulturní akce                                                                                               . 
 
Říjen –       27.10. Vítání občánků,  
Listopad –  17.11. Lampiónový průvod, Výlov u Jindry (termín bude upřesněn) 
Prosinec –   2.12. Rozsvícení stromečku, 6.12. Mikulášská nadílka, 
 

… rekonstrukce garáží 

… 10. ročník The Fichtle Tour 

… na návsi 

… nová zastávka Bezvěrov … vyčištěný rybník na Chudči 



Oznámení Obecního úřadu Bezvěrov                                                       . 
 

Volby do zastupitelstev obcí a senátu 
5. října 2018 od 14:00 do22:00 a 
6. října 2018 od 8:00 do 14:00 
Volební místnost: zasedací místnost Obecního úřadu Bezvěrov  
                                                   
  
Sběrný dvůr Nečtiny 
Od 1.10.2014 je otevřen sběrný dvůr na pozemcích u silnice č. 193 Nečtiny - Zhořec  v areálu u Nečtinské 
zemědělské a.s. Při evidenci odpadu  zpětného odběru je požadován po občanech průkaz totožnosti. 

Provozní doba     
pondělí         08:00 - 12:00 hod.      
středa           14:00 - 19:00 hod.   
sobota          08:00 - 12:00 hod.                 
      
Kontakt 
obsluha: p. Stoklasová, tel. 604 794 428   e-mail: jcerna@becker-bohemia.cz    a  p. Pešta, tel. 601 560 311 
za provozovatele:  RNDr. Jiří Tišer, tel. 373 396 018  p. Černá, tel. 373 396 018, 720 503 806 
                                                   
  
 
           

 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
1918 -2018 

 
 

100. LET ZALOŽENÍ REPUBLIKY 
 

27.10.2018 od 14:00 hod. 
 

Odhalení památníku ke 
100 letům republiky 

 

Zasazení stromu republiky 
 

Náves Bezvěrov 
(o programu budete informováni na plakátech) 


